

Discipline Notice

Avis de discipline

April 28, 2022

Le 28 avril 2022

Document 222047

Notice of a Disciplinary Tribunal Hearing in the Matter of Charges Filed Against

Xiaojun (John) Gao
Faisal Siddiqi
Scott Simpson
Kevin Sorhaitz
Carol Wong

Pursuant to bylaw 20.06(6), a notice of a hearing before a Disciplinary Tribunal of the Canadian Institute of Actuaries is hereby provided to inform members of the Institute and the public about current disciplinary cases involving members of the Institute.

In accordance with the bylaw, this notice includes the date, time, and place of the hearing of the Disciplinary Tribunal and a summary of the charges.

As previously reported on June 29, 2021, charges have been filed by the Professional Conduct Board against members of the Institute, Xiaojun (John) Gao, Faisal Siddiqi, Kevin Sorhaitz, Carol Wong, and former member Scott Simpson, arising from services rendered.

The charges filed by the Professional Conduct Board against the actuaries in question can be found at the following links:

[Xiaojun \(John\) Gao](#)
[Faisal Siddiqi](#)
[Scott Simpson](#)
[Kevin Sorhaitz](#)
[Carol Wong](#)

The hearing of the charges for Xiaojun Gao, Faisal Siddiqi, Kevin Sorhaitz, and Carol Wong will take place commencing at 10:00 a.m. ET

Avis d'une audition devant un tribunal disciplinaire concernant les accusations portées contre

Xiaojun (John) Gao
Faisal Siddiqi
Scott Simpson
Kevin Sorhaitz
Carol Wong

Conformément à l'article 20.06(6) des Statuts administratifs, un avis d'une audition devant un tribunal disciplinaire de l'Institut canadien des actuaires est transmis afin d'informer les membres de l'Institut et le public au sujet de causes disciplinaires en cours impliquant des membres de l'Institut.

Conformément aux Statuts administratifs, cet avis inclut la date, l'heure et l'endroit de l'audience du tribunal disciplinaire, ainsi qu'un résumé des accusations.

Comme cela a été annoncé le 29 juin 2021, des accusations ont été portées par le Conseil de déontologie contre des membres de l'Institut, soit Xiaojun (John) Gao, Faisal Siddiqi, Kevin Sorhaitz, Carol Wong et l'ancien membre Scott Simpson à la suite de services rendus.

Les accusations portées contre les actuaires par le Conseil de déontologie se trouvent aux liens suivants :

[Xiaojun \(John\) Gao](#)
[Faisal Siddiqi](#)
[Scott Simpson](#)
[Kevin Sorhaitz](#)
[Carol Wong](#)

L'audience de mise en accusation pour Xiaojun Gao, Faisal Siddiqi, Kevin Sorhaitz et

on May 17 and will continue as required on May 18, 24, 25, 31, and June 2, 2022, via live video conference. The hearing will be facilitated by Neesons Court Reporting.

Members of the public who wish to attend the hearing are requested to contact [Dani McCoy](#) or [Karen Daly](#) for a link to the hearing and tutorial instructions, as may be required.

The charges for Scott Simpson will be decided on the basis of a pre-constituted record and of written submissions; no formal hearing will be set.

Carol Wong aura lieu à partir de 10 h (HE) le 17 mai et se poursuivra au besoin les 18, 24, 25, 31 mai et le 2 juin 2022 par vidéoconférence en direct. L'audience sera facilitée par Neesons Court Reporting.

Les membres du public qui souhaitent assister à l'audience sont priés de contacter [Dani McCoy](#) ou [Karen Daly](#) pour obtenir un lien vers les instructions d'audience et de tutorat au cas où ce soit requis.

Les accusations contre Scott Simpson seront décidées sur la base d'un dossier préconstitué et de déclarations écrites. Aucune audience formelle ne sera fixée.